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Podsumowanie roku...

Naszym zdaniem na kółku sportowym trzeba się dobrze bawić i nie chodzi przegrana czy wygrana tylko o zabawę ,
przez cały rok było ciekawie uczyliśmy się grać w kosza i nawet nam dobrze to szło również graliśmy w siatkówce i
kilka dziewczyn nie lubialo siatkówki ale jednak polubiło i się świetnie bawiło. Strasznie męczyła nas piłką nożną dużo
wysiłku trzeba włożyć w to , biegać i być czujnym aby przeciwna drożyna nie wbiła piłki do bramki.

Przy tym nie zabrakło też siłowni i bilardu mogliśmy się wyżyć na worku i było ciekawie i bardzo nam się podobały te
kolka. Chciałybyśmy bardzo podziękować wychowawcom którzy nas tyle nauczyli i mieli cierpliwość do nas i naszych
humorków i fochów. Polecam wychowankom przejścia na kółko sportowe.


